
Zápis 25. zasedání Zastupitelstva MČ Brno.Ořešín,
konaného dne 1'9.1.2008 v 18.30 hodin v kanceláři ÚMČ Brno.Oř

Přítomni: p. Debrecínová, ,Ing. Havíř, Mgr. Levíček, p.P{ák, MUDr. Dražan
p. Vávra,Ing. Václavek

Jednánisvolal azahájt| starostaMgr.Levíček dle navrženého programu zaseďáni,

který byl odsouhlasen všemi přítomnými členy Z}i'dČ'
Po odchodu starosty (zna!éhavých důvodů) v 18,45 hod. zasedání řídil

místostaro sta MUDr. Dražan.

Program jednání ZMC 19, 1' 2009

1 . Přebytek rozpočtu za rok 2008 - l50.000'- Kč
2. Nájemní smlouva - lokalita Ujezd
3. Hluková studie hřiště od firmy Akusting
4. Státní dotace a dotace oŠMT-na dokončení areálu na Příhoně - protihluková stěna a další opatření.

5. Návrh ekologizace provozu ÚMČ Brno-ořešín
6. Informace o Statutu sociálního fondu
7 ' Různé
Levíček jednaní TSB rozhlas . Havíř _ možnosti řešení
Informace hájorma _ rozhodnutí RMB

1) Přebytek'ro zpočÍv_ ZMČ schváJt|o, že přebytek rozpočtu r. 2008 bude dán do rezerv.

2) Lokaittauj"ia - ZMrČ souhlasí s použitím části pozemku parc.č' 178 na vybudování

veřejně přístupné komunikace, s veškerým příslušenstvím, dle zpracované studie

zpŤedcházejících let.
3) Hiuková studie - v ponděli26. Í. 08 bude schůzka s občany ohledně řešení situace,

která vzn1kána hřišii s herními prvky. V případě, že obÓané nebudou souhlasit

s návrhem firmy Akusting na vybudóvánihliněného valu, Z}y'rČ doporučuje odstranit

|ano zlanové aiany a tím tuto dráhu znefunkčnit. Pokud by vyÍazení lanové dráhy

vyřešilo hluk, zastupitelstvo souhlasí s demontáží lanové drány a jejím přemístěním.

4) zMČ ieanohlasně nesouhlasí s lybudováním veřejného WC v blízkosti Piknikového

parčíku., s vybudováním treningové tenisové stěny nad šatnami hřiště,

souhlasí - 4, nesouhlasí - 2

, 4MQjednohlasně souhlasí se zavedením postupů vedoucích k ekologickému provozu
. 

ÚvrČ ate vypracovaného návrhu ekologického institutu veronica.

6) ZMČ jednohlasně souhlasí se zavedením Statutu sociálního fondu.

T Z1i71Č-žá1áU171Č o zapsánihasičské zbrojnice do katastru nemovitosti, zajtstit

č. popisné, č.orient, označ,eni budovy a ulice
8) P Václavek žádá o podání informací na příštím zastupitelstvu, v jaké fázt se nacházi

rekonstrukce návsi.
9) Příspěvek na stravování seniorů v místní restauraci bude projednáno na příštím ZMC.

Paní Debrecínová udělá průzkum zá1mu v Klubu seniorů..
1o)Úkolna příští zastupitelstvo - zjistímožnost ziskánia splácení hypotéky (2 mil. Kč)

na zakoupení bývalé hájenky _ zajisti starosta.

Zapsala'. Mgr. J. Vaňková
Skončeno: 20'10 hod.

Zápis ověřil: MUDr. L"Dražan Ing. J. Havíř
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